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Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Κατά το συγκεκριμένο χρονικό διάστημα, στην υπόψη περιοχή, δεν 

πραγματοποιήθηκαν παραβάσεις – παραβιάσεις από τουρκικά μαχητικά και ως εκ 

τούτου δεν απαιτήθηκε αντίδραση από πλευράς Πολεμικής Αεροπορίας. 

Η Πολεμική Αεροπορία και γενικότερα οι Ένοπλες Δυνάμεις διατηρούν το 

υψηλότερο δυνατό επίπεδο επιχειρησιακής ετοιμότητας και διαθεσιμότητας των 

οπλικών συστημάτων τους, λαμβάνουν όλα τα αναγκαία μέτρα και προβαίνουν σε όλες 

τις απαραίτητες ενέργειες για τη διασφάλιση της εθνικής κυριαρχίας και των εθνικών 

συμφερόντων. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο. 
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